
Motion 4: Medlemmar 

Gör en medlemsinventering. Hur många medlemmar är vi egentligen? Det har visat sig att 
flera medlemmar lämnat klubben men stått kvar som skjutledare/biträdande på listan. Om 
någon är medlem men inte visat sig på länge, ta en kontakt och hör hur läget är. Det känns 
tyvärr som att Corona fick många att gå hem och stanna hemma. Svårt att veta säkert utan 
en medlemsinventering, dock. Det är ett faktum att flera medlemmar lämnat klubben. I vissa 
fall har de lämnat hobbyn helt, men i flera fall istället sökt sig till andra klubbar. Frågan är 
varför? Det finns faktorer vi inte kan påverka, men om det är något vi som klubb kan göra 
annorlunda är det bra att få fram det.  

 

Stefan Lindquist 

 

Styrelsen motivation: 

 

Styrelsen har full koll på medlemsmatrikeln, Orsaken till att medlemmar lämnar 

klubben är varierande. En del medlemmar vill skjuta skyttegrenar som vi inte 

utövar, andra medlemmar slutar p.g.a. Bristande intresse. En grundförutsättning 

för att ha kvar medlemmar är att ha en bra stämning i klubben och en god ton 

mellan oss medlemmar. 

Vi får reda på eventuella avhopp i början av året, när medlemsavgifterna skall 

betalas. Skjutschemat är ju tvunget att komma ut i god tid innan detta sker. 

Skjutschemat revideras flera ggr. per år för att vara så uppdaterat som möjligt. 

 

Styrelsen yrkar: Avslag 


